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ACTA DEL CONSELL DE BARRI DEL GUINARDO 

 Lloc: Centre Cívic Guinardó (Ronda del Guinardó, 113-141) 

 Data: Dilluns 30 de novembre del 2015 

 Hora inicial: 19:00h. 

 Hora final: 22:10h 
 

ASSISTÈNCIA : 

 
Equip de govern i taula del consell de barri  

 Regidora: Mercedes Vidal (Presidenta del Consell) 

 Conseller Tècnic: Pau Gonzàlez (Secretari del Consell) 

 Gerent: Eduard Vicente 

 Consellera de barri: Carolina Porta  

 Vicepresident: Agustí Xifré   
 
Consellers/es d'altres grups municipals: 

 Roser Nogués (CiU) 

 Nicolas Ortiz (C’s) 

 Raul Barahona (ERC) 

 Núria Galan  (PSC) 

 Carlos Torrubiano (PPC) 

 Ariadna Galvez (CUP) 
 
Entitats i associacions: 

 Escola d’Educació Especial Montserrat 

 AAVV Joan Maragall 

 Coordinadora Entitats del Guinardo 

 Gresol  

 AMPA Escola Pit-Roig 

 APV Mas Guinardó 

 Futbol Club Martinenc 

 Associació músic cultural Mas Guinardo 

 Assemblea Social de Guinardó i Can Baró 
 

ORDRE DEL DIA ACORDAT  
 

 

1. Informacions de temes pendents en el barri 

 Torre Garcini 

 Mas Ravellat Pla 

 Talleres Muñoz 

 Urbanització sortida del Metro Hospital Sant Pau 

 Obres actuals 
2. Explicació de procés de PAM i PAD (procés i recollida de propostes) 

a. Presentació de les propostes prioritàries de millores del barri a càrrec del 
vicepresident del consell de barri, Agustí Xifré, i la presidenta de l'AAVV Joan 
Maragall del Guinardo , Milagros Alcaine 

b. Dinàmica grupal per la aportació conjunta  
3. Reflexions sobre el Consell de barri  
4. Torn obert de paraules  
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DESCRIPCIÓ DE  L'EXPOSICIÓ DE CADA PUNT DE L'ORDRE DEL DIA,  

 

1. Informacions de temes pendents en el barri: 

 Torre Garcini 

 Mas Ravellat Pla 

 Talleres Muñoz 

 Urbanització sortida del Metro Hospital Sant Pau 

 Obres actuals 

El Gerent Sr. Eduard Vicente explica els punts que van quedar pendents de resoldre en el 
Consell de Barri anterior: 

 Bancs al carrer Mascaró: els tècnics han valorat que per manca d'espai donada 
l’amplada de la vorera no es pot dur a terme aquesta actuació. 

 Voreres Hospital de St. Pau: L'Hospital comença la construcció de l'Institut de 
recerca. S'ha fet una reunió conjunta amb l'Hospital sobre aquest tema i amb l’AVV. 
Un acabada la construcció, es farà la reparació de les voreres. 

 Talleres Muñoz: a l'estiu passat es va fer el desnonament de la darrera activitat que hi 
havia en aquest espai i es va fer l’enderroc. 

 Urbanització de l'estació de metro de St. Pau: Ho ha de fer la Generalitat, malgrat 
que la voluntat municipal seria la urbanització definitiva i l’obertura del Metro, de 
moment es farà una rehabilitació provisional. Es rehabilitarà com a zona verda una 
"pastilla" i es refaran els passos de vianants per creuar la Ronda. Quedarà una part 
sense cobrir (que ha d'estar així) del pou actual. 

 Entorn del mercat del Guinardó:  
o Residència: Des de Benestar Social, i durant el primer semestre de 2016 

posaran en marxa la Residència de Gent Gran. Es posarà en marxa la 
urbanització Teodoro Llorente /Passatge Llívia i el 2016 el carrer Oblit . 

o Casal de Joves UA3: Està en marxa el procés participatiu, s’ha fet una sessió i 
en queden dues pendents. Acabarà a meitat de gener. Són els i les joves qui 
estan definint el projecte. 

 Pla de mobilitat del barri: durant el primer trimestre del 2016 es vol fer un estudi 
arrel de les propostes de la Coordinadora d'entitats i l’AVV, per poder treballar 
conjuntament amb posterioritat. 

 Torre Garcini: la Regidora explica que s'ha fet una Modificació del Pla General 
Metropolità, impulsada pel Govern i recolzada per C’s, ERC, PSC i CUP. L’objectiu és 
que sigui equipament públic. De moment, no es té la resolució definitiva sinó que és 
l’inici d’un procés que pot ser llarg, però des del districte i urbanisme de ciutat s'estan 
fent tots els esforços per aconseguir-ho. S'anirà fent seguiment durant el mandant 
amb reunions específiques per a informar. 

 Mas Ravellat Pla: La oportunitat per a poder urbanitzar el parc, és una oportunitat 
per al Guinardó i per al Districte. L'edifici ja és propietat municipal així com els jardins 
L’edifici ja funciona com a museu amb horaris de visita. Ara cal trobar pressupost per 
a rehabilitar el jardí per poder obrir un parc al barri. També l'espai en la que hi puguin 
haver-hi horts urbans comunitaris, tal com demana la ciutadania. 

La Regidora obre un petit torn d’aclariments sobre aquests dos darrers temes, Torre Garcini i 
Mas Ravellat Pla. 

 Jordi Carrió (AVV): pregunta que es farà  als terrenys de Tallers Muñoz. 

 Antoni Roca (veí): demana quina és la possessió real de l'Ajuntament de tota la finca 
del Mas Ravellat Pla, ja que hi ha horts privats, magatzems, aparcaments privats,... 
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Considera que l'Ajuntament ha de prendre possessió de tota l'edificació i tot el 
terreny. 

 Joan (veí ): Respecte a Ravellat Pla es comenta que cal una ordenació de la gran illa 
d'equipaments, que no està concretada en un projecte de manera global. Es pregunta 
si està previst l'estudi de tota la illa, de la relació entre Ravellat Pla respecte de la 
Ronda Guinardó, de Ravellat Pla respecte l'Hospital de St Pau. Opina que cal repensar-
ho.  

 Margarita ( Assemblea Social Guinardó - Can Baró): sobre Ravellat Pla es pregunta si 
està previst i si es coneixen els tempos i fases per desenvolupar el projecte. Per altra 
banda, respecte Talleres Muñoz proposa fer un projecte de memòria de la industria 
enderrocada. Respecte l'espai públic fins a la muntanya, comenta que no s'ha fet res, 
s'ha tancat perquè no entri ningú. Pregunta si s’hi farà equipament públic i planteja la 
utilització temporal o cessió temporal amb el pla buits 

 Alfred Porcar (veí): pregunta com està el tema de l’enderrocament que s’havia previst 
per Torre Garcini. 

Respostes de la Regidora :  

Torre Garcini: La llicència d’enderrocament va ser prorrogada al 2014 i és vigent per tot el 
2015, fins al 31 de desembre. La propietat està fent pressió a l'Ajuntament sobre això per 
aconseguir la prorroga. Pel que fa a l’obtenció de la titularitat, en aquest moments hi ha dos 
vies obertes: compra i expropiació. Es per això que s’ha impulsat la modificació de Pla 
General. 

El Gerent, en relació al tema de Mas Ravellat Pla, informa que l'Ajuntament és propietari de la 
casa i del jardí, en aquest hi ha tres naus, i està pactada la marxa dels inquilins en el moment 
que l’Ajuntament pugui entrar a actuar-hi. Hi ha un problema legal amb una petita nau, i s'ha 
d'instar un expedient de desnonament. 

2. Explicació de procés de PAM i PAD (procés i recollida de propostes) 
a. Presentació de les propostes prioritàries de millores del barri a càrrec del 

vicepresident del consell de barri, Agustí Xifré, i de la presidenta de l'AAVV 
Joan Maragall del Guinardo , Milagros Alcaine 

b. Dinàmica grupal per la aportació conjunta  

El conseller tècnic, Sr. Pau Gonzàlez,  explica el procés d’elaboració del PAD i del PAM. Diu que 
a cada inici de mandat es fa un procés participatiu. Es tracta de recollir necessitats, demandes 
i propostes de la ciutadania en un document que sigui el màxim de compartit possible pel 
barri. 

Explica les diferents fases d’elaboració del PAD, i diu que al Guinardó avui s’inicia aquest 
procés. Informa que es recollirà el que ja s’ha treballat en relació amb les necessitats del barri, 
amb la idea que s’incorpori tot allò que volem que passi al barri durant els propers anys.  

Comenta que l’objectiu és que participin tant les entitats, associacions i col·lectius organitzats 
com que també participin col·lectius que normalment no ho fan o que no ho han fet mai, els 
col·lectius més invisibilitzats.  

El procés de elaboració del PAD i PAM són complementaris, es poden aportar mútuament. 
Explica que tot serà vehiculat a través d’una plataforma digital, partint d’un document inicial 
que està treballant i elaborant l'equip de Govern i que ja inclourà algunes de les propostes del 
barri que s'han fet. Per últim, el document s'haurà d'aprovar al plenari, tant del Districte com 
de Ciutat. 

Dóna la Paraula al tècnic de Raons Públiques (Carlos López) per explicar com es treballarà 
durant la sessió del Consell de barri i quina metodologia de treball seguirem per recollir les 
aportacions del PAM i PAD. 
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Hi haurà dos eixos, per una banda “Associacionisme i participació / urbanisme i mobilitat” i de 
l’altra “Comerç i ocupació / Serveis Públics i equipaments /Convivència , prevenció i 
seguretat”. 

Abans, d’obrir el debat i la recollida d’aportacions, i donat que no es parteix de zero sinó que 
les entitats tenen molt treballades les necessitats del barri, hi haurà les exposicions de les tant 
del vicepresident del Consell de Barri (Agustí Xifre), així com de la Coordinadora d'Entitats 
(Agustí Xifré) i de l'AVV (Mila Alcaine). 

Agustí Xifre, Vicepresident del Consell de Barri: 

 Fa referència al Pla de Futur: explica que varen fer 8 sessions, i que hi va haver-hi la 
participació de 52 persones que significaven 32 entitats del barri. Es va fer un 
diagnòstic del barri, es va treballar sobre 5 eixos i sobre idees de consens. Es valora el 
que es va fer al Pla de Futur i que el procediment va ser molt participatiu. Les 
prioritats són les mateixes que en aquell moment, i amb el canvi de mandat, no es va 
concretar les prioritats per temes econòmics. Opina que l’opció seria que establíssim 
des del món associatiu les prioritats. 

 Afegeix que s’ha de proposar la continuació del Pla de Futur amb el PAM i el PAD. 

Mila Alcaine, Presidenta de la AVV Joan Maragall del Guinardo: 

Explica que la AAVV tenen un document que està viu i vigent , i que les prioritats les podem 
marcar entre tots /tes, però relata les necessitats que des de l’AVV detecten: 

 Talleres Muñoz 

 Torre Garcini 

 Habitatge, Urbanisme, Mobilitat, Transport públic 

 Estació del metro de Maragall (Manca d’accessibilitat) 

 La ronda del Guinardó ha destrossat el barri  

 Equipaments de la UA3, han trigat molts anys, la gent ha fugit , no tenim zona de 
centralitat, espais de trobada, i sembla que ara la UA3 anirà adquirint aquesta 
centralitat del barri. 

 La illa d'en Torrent d'en Melis ( projecte aturat) 

 Zones esportives: tancades, no obertes al barri. No se sap què s’hi fa dins. 

 Centre Cívic i Mas Guinardó: dos espais públics que haurien de tenir una altre 
consideració, organització i un nou model de gestió. 

 Manca d’un punt verd mòbil  

 Cal que es treballi l’educació cívica, la neteja i la conservació de l’espai públic. 

 Cal treballar també la convivència i la prevenció de conflictes. 

 El turisme és prioritari, no es vol que el barri mori d’èxit turístic (St Pau o bateries) 
com ha passat a d’altres barris. L’Hospital de St. Pau, el recinte modernista, està 
tancat i això fa que només el puguin gaudir els turistes.  

 Respecte al Parc dels 3 turons cal treballar-ho partint de la MPGM del 2010. 

Agustí Xifre, President de la Coordinadora d'entitats del Guinardó:  

Estem d'acord amb el que diu l'AVV. Puntualitza o afegeix algunes de les necessitats: 

 Cal la modificació del Bus de barri, per arribar al nou CAP. S’està configurant una nova 
centralitat al barri però no està comunicada. 

 Cal definir els usos pel Casal de Joves. 

 Cal una solució integral a la sortida de Metro de Guinardó. 

 Cal treballar un pla de mobilitat, aprofitant la feina feta anteriorment i per les 
entitats. 

 Caldria també reforçar els 5 eixos del Pla de futur. 
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Intervé Lucia Zandigiacomi (Raons Públiques), en la definició de la metodologia  per treballar 
el PAM/PAD i es creen dos grups . Es destina 30' pel treball grupal i es fa una posada en comú 
per part de Carlos i Azucena ( Raons públiques)  del que s'ha treballat ( veure quadres 
aportats per Raons Públiques) 

Els resultats de la recollida d’aportacions van afegint-se a un quadre mural que 
s’envia annex a aquesta acta com a annex 1. 

Seguidament es torna a fer el plenari del Consell de Barri, i en Pau Gonzàlez explica que volen 
penjar les actes el més aviat possible, s’intentarà fer-ho en un mes. 

3. Reflexions sobre el Consell de barri  

El Conseller Tècnic, Pau Gonzàlez, fa una introducció sobre aquest punt. Des de l’equip de 
govern es vol potenciar la participació ciutadana i s’aposta clarament per l’espai dels Consells 
de Barri com a espai el més proper. Cal que es millori aquest espai i per millorar es vol fer 
partint del que el propi consell opina i proposa que cal mantenir, el que caldria canviar i el que 
caldria potenciar. 

Des de la ciutadania, es fan les aportacions següents: 

 Que sigui un espai amb més participació veïnal i menys institucional. 

 Que es millori l’eficiència. Cal que hi hagi més resposta en el que es proposa des de la 
ciutadania. 

 Cal repensar els horaris i espais per tal que siguin el més adequats per fer més 
accessible la participació 

 Caldria explicar el funcionament de l'Ajuntament, dels diferents departaments, canals 
de comunicació, més participació per donar-los a conèixer entre la ciutadania i poder 
perfilar les funcions de cada espai o canal. 

 Ana Franco (AMPA escola Pit Roig): Caldria que els infants s'iniciïn en la participació, 
Cal pensar com arribar a les AMPES a les classes i al món escolar, en definitiva. 

 Veí: demana obrir la comissió de seguiment , perquè voldria participar-hi. 

 Leopold (Assemblea Social): Per les aportacions de caire personal, es podria valorar un 
altre sistema de recollida. Per exemple, una oficina ambulant d'atenció a la demanda 
del veïnat. Es podria plantejar també posar un termini màxim de resposta (proposa 
una setmana). Això serviria per descarregar el Consell de Barri. Alhora, cal que els 
temes d'ampli consens, siguin vinculants i decisoris políticament per entrar en 
execució. Així mateix, cal una explicació de perquè s'executen les propostes i que 
l’Ajuntament doni explicacions amb una perspectiva il·lusionadora, que faci augmentar 
la participació. 

 Neus (AVV): Caldria renovar la web de l'Ajuntament, hauria de ser més àgil ja que hi ha 
molta informació i costa trobar la que es busca. Així mateix, els tràmits per resoldre a 
vegades triguen tres mesos. Per la gent gran és molt complicat , encara que nosaltres 
els ajudem. Podria valorar-se que el Consell de barri serveixi per donar comptes 
d’altres espais com per exemple les comissions de seguiment d’equipaments (centre 
cívic del Guinardó, Martinenc, Mas Guinardó) i d’altres espais de participació que ja 
existeixen, que es pugui informar. Així mateix, s’haurien de crear espais específics per 
temes monogràfics  com per exemple mobilitat. 

 Agustí Xifre (Vicepresident  del Consell): cal animar a la gent a que participi a la 
Comissió de seguiment, per parlar i fer seguiment de tot el que el barri va necessitant. 
Remarca que caldria parlar de manera global del barri, també quan parlem de temes 
concrets d'urbanisme fer-ho amb lectura de barri. Cal que part institucional del Consell 
sigui present que parli menys i escolti més. Remarca que les propostes que surtin , 
siguin vinculants i consensuades en el Consell de barri i es vinculi la execució. 
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4. Torn obert de paraules 

S’inicia per les persones que han omplert les fitxes a l'entrada: 

 Veí: Diu que hi ha incidències que es resolen ràpid, però altres que es triga molt. Posa 
exemples: 

o semàfor a Teodoro Llorente 
o Parada de bus al carrer S. XX i Vedruna , estan taponades i no s'hi pot accedir ( 

la gent de cadira de rodes ) carril 24h. 

 Jordi Suñé: com que no hi és, se li contestarà personalment. 

 José Luis Lanueza: fa uns sis o set anys es va iniciar a reformar carrers i ara es veuen els 
resultats. Els arbres del carrer Rambla de la Muntanya, que són pruners, es moren. 
Caldria revisar-ho. Així mateix, hi ha una alzina commemorativa a la zona de dalt de 
tot, que els gossos estan fent sots i es morirà. Caldria plantejar la peatonalització del 
passatge Llívia, havia tingut un cert comerç i l’ha anat perdent. 

 Margarita Galante: Parla sobre Ravellat-Pla i Talleres Muñoz del que ja s'han donat 
explicacions inicialment. Afegeix la demanda de Bicing elèctric al barri 

 Emilia Viladoms: ha marxat 

 Raul Calero: ha marxat 

 Mariano Pesin: Parla de la zona de Telègraf a dalt de tot, a les escales del Doctor 
Cadevall, diu que a partir de la urbanització de l'espai han canviat les dinàmiques. Es 
demana que se li pugui posar nom a la plaça (proposa el nom de Dolors Palau, primera 
directora de l’escola Parc del Guinardó) i que es col·loqui una font. Explica que faran 
una exposició de la memòria fotogràfica i històrica de la zona. 

 
Pren la paraula la Regidora per poder donar respostes als temes plantejats: 

 
 Respecte al Bicing explica que la contracta finalitza el 2017, hi haurà un Bicing nou i en 

aquest marc de canvi es vol repensar el servei públic de bicicletes de la ciutat. S’està 
treballant des de mobilitat, bàsicament per tenir més bicis i més bicis elèctriques. 

 Sobre Talleres Muñoz  i el Mas Ravellat Pla, ja s’ha explicat la situació, tenen titularitat 
municipal. Caldrà dissenyar uns bons projectes a llarg termini de consens. En 
referència a Horts urbans comunitaris, assegura que estaran contemplats en el 
projecte final . 

 Sobre les queixes dels arbres que es moren, es passarà la queixa a Parcs i Jardins. 

 Respecte a la Mobilitat, com ja ha sortit anteriorment també, caldrà treballar el pla de 
mobilitat del barri, sobretot en clau mobilitat en transports públics i millora de 
l’accessibilitat. Respecte a la peatonalització, caldrà plantejar-ho en el marc del debat 
global de la mobilitat al barri. 

 
El Conseller Tècnic afegeix que cal explicar millor els processos que existeixen de comunicació 
entre l'Ajuntament i la ciutadania en referència a les aportacions de l’AVV. 

 

 José Mª Fernandez: Apunta que viu a Telègraf, just on acaba l'ascensor, explica que la 
gent que viu allí està castigada a fer 3,4 Km  de mes cada vegada que vol anar a 
aparcar el seu cotxe a la plaça de pàrking ( caldria fer una canvi de sentit de circulació 
per escurçar aquest trajecte. Respecte les escales del Dr.Cadevall estàn en molt mal 
estat , demana reparació 
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 Leopold (Assemblea Social): Per evitar el canvi climàtic, cal una actuació en el món 
local, a nivell de barri, cal sensibilització. Cal promoure l’ocupació i l’activitat 
econòmica de proximitat per evitar l'ús del cotxe, etc. Caldria abordar urgentment 
aquest tema. 

 Montserrat Blesa:  no hi és. 

 Quim Linares: pregunta el nombre de HUTS (Habitatges d’Ús Turístic) que hi ha al 
Guinardó. 

 Carme Beltran (AAVV): Explica que hi ha hagut tres robatoris recents al seu edifici. Hi 
ha una zona molt fosca a la plaça Federica Montseny, al carrer Pons i Llabrós. Pregunta 
sobre la Escola Oficial d'Idiomes (EOI), tot i conèixer que és un centre de ciutat i el 
gestiona la Generalitat, exposa que està al costat d'un IES proposa que es treballi per a 
que els alumnes de l’IES puguin gaudir dels serveis de l’Escola Oficial d’Idiomes, com 
sembla que passa a Sarrià. Demana informació respecte a la residència Parc del 
Guinardó, sembla que hi ha pràctiques precàries amb els treballadors i treballadores 
d’EULEN. Per últim, respecte la residència de gent gran de la UA3 exposa que si el 
s'hauria de treballar per aconseguir que hi hagués reserva de places per a la gent gran 
del barri. 

 Roger Serrano: no hi és 

 Victor Gurri: no hi és 

 Jordi Ribas: no hi és 

 Jordi Carrió: manifesta que no hi ha transport directe al CAP i caldrà treballar 
concretament la mobilitat d’aquesta zona del barri. Així mateix, també parla dels 
Tallers Muñoz, sembla ser que hi havia previst en el mandant anterior 200.000€ per fer 
l'estudi  

 
Pren la paraula la Regidora per donar resposta: 

 Un dels compromisos del govern és augmentar la participació i, per fer-ho, cal fer una 
recerca per veure com treballem amb col·lectius com els infants, a qui mai s’escolta o 
es permet participar a nivell institucional. Caldrà treballar amb esplais i caus. A més, hi 
ha molts més col·lectius a qui mai s’ha donat veu, com per exemple les persones sense 
llar, a qui el govern també vol arribar. 

 Els temes de mobilitat, caldrà estudiar-los dins del Pla de Mobilitat del barri. 

 En referència al canvi climàtic, agreix  les aportacions, i comenta algunes actuacions 
municipals com el pla de rehabilitació energètica, l’operador energètic públic amb 
energia renovable, o l’electrificació de les flotes públiques . 

 Al Guinardó hi ha pocs Habitatges d’Ús Turístic. Es buscaran les dades concretes. A 
nivell de ciutat, s’està treballant per a que els habitatges turístics il·legals, puguin 
reconvertir-se en habitatge de lloguer social. 

 Respecte als robatoris, la Regidora explica que els barris del Districte d’Horta-Guinardó 
són dels barris que estan entre els més segurs de Barcelona, segons les xifres de 
victimització. Explica també que hi ha hagut un augment de robatoris a tota la ciutat. 
Aprofita per convidar a tothom al Consell de Prevenció i Seguretat, que es farà el 
proper dilluns 14 de desembre. 

 Sobre l’Escola Oficial d'Idiomes, es recull el tema que s'ha plantejat per part de l’AVV i 
s’estudiarà, donat que no es coneix l’experiència de Sarrià ni el marge que hi ha. 

 Pel que fa a la residència de gent gran de la UA3, mostra l’interès en l'atenció a la 
proximitat. Barcelona és una ciutat envellida i caldrà treballar per atendre aquesta 
circumstància d’acord amb les realitats de cada barri. Tot i això, cal tenir en compte 
que és una demanda que és molt difícil de cobrir i satisfer: hi ha una gran demanda i 
una baixa oferta . 

 Del tema d'EULEN diu que ho miraran, però que no saben res sobre el tema de la 
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rescissió de contractes. A nivell de ciutat s’han prioritzat els criteris tècnics i de 
projecte per sobre de les condicions econòmiques, per a que hi hagi bones condicions 
laborals  

 
El Conseller tècnic, en referència a la normativa de la Comissió de seguiment, llegeix el decret 
que regula el funcionament dels Consells de Barri on diu que les entitats registrades escullen 
les entitats que seran representatives en aquest òrgan. 
 
Per últim, el Gerent del districte afegeix informació relativa a dues qüestions puntuals: 

 Sobre el transport públic per la UA3 i el CAP, es farà una reunió amb TMB. 
 Sobre l’estudi al que feia referència l’AVV de Talleres Muñoz, no es tenia constància 

d'aquests diners pressupostats ni aquest estudi. 
 
S’obre un darrer torn d’intervencions per recollir allò que no ha sortit, per que tothom digui la 
seva. 

 

 Eloisa (veïna): explica que viu a prop del Pg. Maragall i ella i un alt nombre de famílies 
han fet una queixa de la grua que hi ha al C/Amílcar 108. Fa 5 anys que l’obra està 
parada i amb la grua a la deriva. Segons un escrit del Districte, s'havia de retirar la grua 
el dia 20 d’octubre però no s'ha fet i ara tenim gavines. 

 Alfred Porcar (veí): Parla de la mobilitat per l’Avinguda de la Mare de Déu de 
Montserrat, que per anar en sentit cap a plaça Sanllehy és ràpid però la circulació de 
tornada, al ser carril bus, és molt complicada. Proposa que el carril bus de Avinguda 
Mare de Déu de Montserrat, entre el carrer Cartagena i la Bisbal, sigui de pas opcional 
pel veïnat. Finalment, aprofita per felicitar a la Regidora pel tema exposat sobre ciutat 
sostenible i pregunta si hi ha reunions sobre la mobilitat sostenible. 

 
La Regidora pren la paraula per respondre les darreres intervencions. Explica que a nivell de 
ciutat, en referència a la Mobilitat, hi ha un espai que és el pacte per la sostenibilitat i que és 
obert a tothom. Pels processos participatius, demanar que qui vulgui deixi el seu contacte per 
convocar-lo a les reunions de consells de medi ambient o d’altres. 
El Gerent del Districte afegeix, en referència al problema plantejat de la grua, estem sobre el 
tema donades les queixes rebudes. Com que és responsabilitat d’un privat, l’Ajuntament del 
Districte va requerir la retirada i, sinó, s’actua subsidiàriament. Això és el que el districte havia 
fet i estava previst per finals d’octubre. Es possible, però es comprovarà, que el promotor hagi 
aportat la informació i certificats conforme la grua ha passat els requeriments tècnics, es troba 
en bon estat i, per tant, l’Ajuntament no pot retirar-la. 
  
Acabades totes les intervencions, tanca la sessió la Regidora. 
 



PENSEM EN TOT EL BARRI: GUINARDÓ
 PROPOSTES I REIVINDICACIONS COL.LECTIVES-PER TREBALLAR PAM-PAD 
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G20 A LA RAMBLA VOLART HI HA DOS CARRILS DE 
CIRCULACIÓ I UN CARRIL D'APARCAMENT PERÒ LES 
AMBULÀNCIES DE SANT PAU COL·LAPSEN

G40 BUS DE BARRI: ALLARGAR-HO FINS A HOSPITAL 
SANT PAU, PER PUJAR ZONA DALT DEL BARRI

G12 FOMENTAR PATIS OBERTS A LES ESCOLES AL 
BARRI

G27 ACCÉS PER DAMUNT C/GÉNOVA AMB BRUSELES

G28 ACCÉS DES DE ESCORIAL A RDA GUINARDÓ, 
DIRECCIÓ LLOBREGAT.

G21 REVISAR PREUS PISOS TURÍSTICS, MENYS 
TURISME - MÉS VIVENDES POPULARS
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G19 CANVI DE CIRCULACIÓ C/AMÉRICA ENTRE 
C/TORRE VELEZ PER C/REINAXENÇA PER ENTRAR 
GAIREBÉ DIRECTE A HOSPITAL SANT PAU.

G07 CREAR EQUIPAMENTS RELACIONATS AMB ELS QUE 
MÉS HO NECESSITEN (PERSONES SENSE LLAR)

G24 PEATONALITZACIÓ: INCREMENTAR CARRER PER 
VIANANTS. PSG LLÍVIA NOMÉS PER VIANANTS.

G37 VORERES MÉS ÀMPLIES A LA PLAÇA CATALANA 
COM A ESPAI DE JOC

G10 FALTEN LOCALS/ESPAIS FIXES PER ALGUNES 
ENTITATS. APROFITAR ELS ESPAIS QUE JA HI HA.

G18 JARDINS D'HIROSHIMA I PASSEIG 
MARAGALL-SEGLE XX

G08 OBRIR MÉS ELS EQUIPAMENTS AL BARRI (HORARIS 
MÉS FLEXIBLES, PREUS, ACTIVITATS PER ENTITATS...)

G25 RETORN A LES DUES DIRECCIONS DE L’AVINGUDA 
M.D. MONTSERRAT

G09 TENIR MÉS TRANSPARÈNCIA AMB ELS 
PRESSUPOSTOS DELS EQUIPAMENTS: MAS GUINARDÓ

G38 ZONA 30 AL BARRI

G46 S’HA REDUÏT EL TRANSPORT PÚBLIC I EL BARRI 
PARTIA D’UNA SITUACIÓ QUE NO ERA BONA

G39 POTENCIAR BICICLETA: 
- MÉS BICING, 
- APOSTAR PER BICING ELÈCTRIC.
- CARRIL BICI AL PASSEIG MARAGALL.
-  ADEQUAR EL CARRIL BICI A RONDA GUINARDÓ

G55 EL CIRCUIT DE BUS DEL BARRI PODRIA FER-SE EN 
DOS LÍNIES DIFERENTS, DIVIDIR EL 117

G41 PISTES DEL CARRER GÈNOVA:HO UTILITZA 
L'ESCOLA, DESPRÉS QUEDEN TANCADES

G47 CAP SANLLEHY, ESPECIALISTES. TRAVESSERA DE 
GRACIA-CAP TRANSPORT-DESNIVELL ACUSAT

G45 CESSIÓ D'ESPAIS EN DESÚS PER PARTICIPACIÓ 
VEÏNAL, EDUCACIÓ.

G48 S’HA REDUÏT TRANSPORT A MARE DE DÉU DE 
MONTSERRAT.

G03 DESENVOLUPAR ACTIVITATS DE FORMACIÓ PER 
PETITES FEINES LOCALS (DIGNIFICAR)

G78 AUGMENTAR LES PLACES D’APARCAMENT. 
ESTUDIAR FER UN APARCAMENT SOTERRAT AL 
C/GRÈCIA I UN ALTRE SOTA DE L’AV. MARE DE DÉU DE 
MONTSERRAT AMB TORRENT D’EN MELIS.

G79 AMPLIAR L’ÀREA VERDA:
- D’ AV. MARE DE DÉU DE MONTSERRAT CAP 

AMUNT.
- SE HA FET EN TOTS ELS CARRERS MENYS EN 

CARRER BUDAPEST

G13 FOMENTAR LA GESTIÓ CIUTADANA I PÚBLICA 
DELS EQUIPAMENTS

G80 ARRANJAR ELS JARDINS DE FREDERICA 
MONTSENY.

G11 COORDINAR LES NECESSITATS DE LES 
ENTITATS AMB ELS EQUIPAMENTS PER CEDIR 
ESPAIS PER ACTIVITATS

G22 PISOS PER GENT JOVE / HABITATGE UN DRET

G42 CAL QUE TOTS ELS EQUIPAMENTS PÚBLICS 
SIGUIN GESTIONATS DE MANERA OBERTA, 
RADICALMENT DEMOCRÀTICA I PARTICIPATIVA.

G34 NO ES FA LA PODA ALS ARBRES I AIXÒ NO 
DEIXA VEURE LA LLUM DELS FANALS

G50 DEGRADACIÓ DE L’ESPAI PÚBLIC PER ORINS 
I EXCREMENTS DE GOSSOS EN FANALS I 
VORERES.

G51 MILLORAR LA PLAÇA GUINARDO I EL SEU 
MANTENIMENT

G02 RESERVAR SÒL PER A LA PRODUCCIÓ ECONÒMICA 
DINS DE LA CIUTAT I AL BARRI

G14 PROMOURE ACTIVITATS QUE FOMENTIN LA 
CONVIVÈNCIA

G29 ACCÉS DES DE C/ DE L’OBLIT A C/TEODOR 
LLORENTE

G01 FOMENTAR LES PETITES ACTIVITATS 
PRODUCTIVES (TALLERS...)

G04 FOMENTAR EL COOPERATIVISME

G49 MÉS BUS DE BARRI. SOBRETOT VERTICAL.

G30 ENLLAÇ TRINXANT/XIPRER

G31 REVISAR CANTONADES CARRER MASCARÓ

G23 CANVIAR HUT IL·LEGALS PER HABITATGE SOCIAL

G77 MILLORAR EL MANTENIMENT DE L’ESPAI PÚBLIC I 
TENIR UNA MAJOR CURA DE LES OBRES QUE S’HAN 
REALITZAT.

G71 POTENCIAR SERVEI D’ATENCIÓ A LA DONA DEL 
BARRI.

G68 LA COMUNICACIÓ HA DE SER DE CARA AL 
BARRI PER A LA GENT NO ASSOCIADA.G05 CREAR UN EIX DE COMERÇ AL BARRI (AMB 

MOBILITAT A PEU)G26 CIVISME AMB ELS GOSSOS.

G01 FOMENTAR LES PETITES ACTIVITATS 
PRODUCTIVES (TALLERS...)

G17 CONTROL DE L'ÚS DE L'ESPAI PÚBLIC

G06 FOMENTAR EL COMERÇ DE PROXIMITAT, AMB 
AJUDES AL COMERÇ LOCAL

G15 PEDAGOGIA SOBRE EL MANTENIMENT I ÚS DEL 
MOBILIARI PÚBLIC

G16 RECONÈIXER EL TREBALL QUE S'ESTÀ FENT A LA 
PLAÇA CARRER DOCTOR CADEVALL (EXPOSICIÓ)

G33 ACCESSIBILITAT AL METRO ESTACIÓ MARAGALL

G35 REVISIÓ RECORREGUT H6, QUE PASSI PER LA 
RONDA

G36 ACCESSIBILITAT PER PERSONES AMB 
DISCAPACITATS A ESTACIÓ METRO MARAGALL I 
TRANSBORDAMENTS

G52 EIX CÍVIC DEL BARRI: PLAÇA GUINARDÓ-HOSPITAL 
SANT PAU. URBANITZAR AQUEST EIX PASSANT PER 
PASSATGE DE LLURIA/C.XIPRER/C.TORRE VELEZ, 
PASSANT PER L'ILLA D'EQUIPAMENTS DEL MERCAT 
GUINARDÓ I LA FINCA TORRE GARCINI. EIX US 
PRIORITARI PER VIANANTS I EIX COMERCIAL.

G53 ESPAIS PERQUÈ LA CANALLA PUGUI FER ESPORT 
"NO REGLAT", ÚS DEL CARRER I ESPAI PÚBLIC.

G54 SOLUCIONAR LES VORERES PLENES DE MOTOS

G56 VALORAR LA POSSIBILITAT DE CIRCULAR ALGUN 
BUS PER LA RONDA COM DURANT LES OBRES 
D'ASFALTAT.

G58 FER UNA PLANIFICACIÓ GENERAL DEL BARRI.

G62 QUE L'AJUNTAMENT NO POSI CAP TRAVA NI 
FILTRE AL PROJECTE QUE DECIDEIXI LA GENT JOVE 
PEL CASAL DE JOVES DE LA UA3.

G75 ESTUDIAR AMPLIAR LA PLAÇA DEL GUINARDÓ PER 
LA BANDA DE PERIODISTES.

G59 SOTERRAMENT DEL CABLEJAT ELÈCTRIC

G61 FER PLA URBANÍSTIC DEL GUINARDÓ (MOBILITAT, 
ESPAI PÚBLIC, HABITATGE, ETC), RELACIÓ AMB LA 
CIUTAT I ELS ALTRES BARRIS, SEMPRE DES DE LA 
PARTICIPACIÓ DEL VEÏNAT.

G63 POTENCIAR ELS ESPAIS INFANTILS:

G60 REPARACIÓ I ACONDICIONAMENT DE TOTES LES 
VORERES

G65 FER PUBLICITAT DE LA BORSA DE RECURSOS 
PÚBLICS PER A ENTITATS.

G64 POTENCIAR EL CASAL INFANTIL I/O CREAR UNA 
LUDOTECA.

G66 CONNEXIÓ WIFI A TOTS ELS EQUIPAMENTS.

G67 MILLORAR LA COMUNICACIÓ AMB MÉS 
INFORMACIÓ DE LES ACTIVITATS QUE ES 
REALITZEN AL BARRI.

G70 CREAR UN ESPAI DE TROBADA INFORMAL PER 
ALS I LES JOVES. AQUEST ESPAI HAURIA DE SER 
ESTIL BAR PER ATREURE AL JOVENT NO ASSOCIAT. 
VINCULAR AQUEST ESPAI ALS EDUCADORS DE 
CARRER.

G74 APROPAR LES AMPA A LA RESTA DEL TEIXIT 
ASSOCIATIU DEL BARRI. POTSER MITJANÇANT EL 
PROJECTE TEMPS DE BARRI

G73 POTENCIAR PUNTS DEL BARRI AMB HORTS 
URBANS COM A ESPAI DE TROBADA GENERACIONAL I 
PER A FER-HI ACTIVITATS.

G103 DONAR CONTINUÏTAT AL PLA DE MOBILITAT 
PRESENTAT.

G76 PENSAR UN URBANISME ADAPTAT A LA GENT 
GRAN, PER EXEMPLE, AMB RAJOLES QUE NO 
RELLISQUIN, BARANES, JA QUE EL GUINARDÓ FA 
MOLTA PUJADA

G93 CREAR UNA XARXA DE COMERÇ ATEMPORAL 
(ESPECIALITZAR-SE EN HORARIS O COBRIR 
NECESSITATS)

G94 VOLEM UN BARRI AMB MÉS CONVIVÈNCIA EN 
ESPAIS OBERTS

G90 PLANTEJAR UN ALTRE TIPUS DE COMERÇ: 
ECOLÒGIC, PARADES AL CARRER, HOSTELERIA, ETC.

G91 ATREURE RESTAURANTS

G92 POTENCIAR EL COMERÇ A LA ZONA NORD 
(AMILCAR)

G105 FUTUR DE L'ESPAI DE MAS RAVELLAT PLA

G81 UNIR ELS DOS SENTITS DE CIRCULACIÓ DE LA 
RONDA A L’ALÇADA DE L’HOSPITAL DE SANT PAU, JA 
QUE ACTUALMENT HI HA UNA ZONA, ENTRE AMBDÓS 
SENTITS DE CIRCULACIÓ, QUE ARA MATEIX NO ÉS 
APROFITABLE.

G81 CONTINUAR L’ARRANJAMENT DELS CARRERS DEL 
BARRI (DISSENY D’UN NOU PLA DE CARRERS).

C/TELÈGRAF AMB C/DR.CADEVALL: POSAR UNA FONT I 
DONAR NOM A A PLACETA. 

G83 COL·LOCAR ESCALES MECÀNIQUES: AL C/ 
FLORÈNCIA I C/ GÈNOVA.

G84 VALORAR COM MILLORAR LA CONNEXIÓ ENTRE LA 
SORTIDA DE L’ESTACIÓ DEL METRO I L’AV. MARE DE 
DÉU DE MONTSERRAT, PODRIA SER AMB ESCALES 
MECÀNIQUES EN AQUEST TRAM.

G85 CREAR POLS D’ATRACCIÓ

G86 UNIFICACIÓ NORD - SUD

G87 MILLORA DE LA COMUNICACIÓ INTERNA DEL 
BARRI

G88 AFAVORIR LA MOBILITAT A PEU PER FOMENTAR 
EL COMERÇ (VIES PEATONALS, C/ GARROTXA: MES 
AMPLITUD, ETC)

G89 FER QUE EL BARRI SIGUI ATRACTIU MES ENLLÀ 
DEL BARRI

G95 VOLEM UN BARRI COOPERATIU, SENSE POR A LA 
DISCUSSIÓ, PARLAR I COL·LABORAR ENTRE LES 
PERSONES I ENTITATS. TREBALLAR ENTRE TOTS I 
TOTES PER PREVENIR POSSIBLES CONFLICTES.
G96  VOLEM UN BARRI INTERRELACIONAT, ON LES 
PERSONES NOUVINGUDES I LA GENT DEL BARRI 
INTERACTUIN I CONVISQUIN. PER AIXÒ PLANTEGEM LA 
CREACIÓ D’ACTIVITATS CONJUNTES ENTRE LA 
POBLACIÓ LOCAL I NOUVINGUTS PER FOMENTAR LA 
CONVIVÈNCIA.

G97 VOLEM UN BARRI AMB UN LLOC DE REUNIÓ, 
ENS AGRADARIA UNA PLAÇA DE BARRI, SERIA UN 
ELEMENT DE COHESIÓ I DE FOMENT DE LA 
CONVIVÈNCIA, PERÒ ES DIFÍCIL PER L’OROGRAFIA 
DEL BARRI, JA QUE AQUESTA PRODUEIX DISPERSIÓ.

G98 PLANTEJAR TENIR DIFERENTS LLOCS QUE 
VERTEBRIN EL BARRI, UA3, MAS GUINARDÓ, PLAÇA 
DEL GUINARDÓ, PLAÇA DEL NEN DE LA RUTLLA.
VOLEM UN BARRI SEGUR.

G99 VOLEM UN BARRI QUE SIGUI MÉS ACTIU I 
PARTICIPATIU. CONSIDEREM QUE L’ACTIVITAT I VIDA 
QUE ES CREARÀ AL VOLTANT DEL MAS GUINARDÓ HA 
DE SERVIR COM A FOMENT DE L’ASSOCIACIONISME , 
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I COHESIÓ DEL BARRI. ON 
LES ENTITATS COL·LABORIN ENTRE ELLES. CAL QUE EL 
MAS GUINARDÓ HA DE SER UN POL D’ATRACCIÓ PER 
AQUESTA COL.LABORACIÓ.

G100 ES VOL UN BARRI MÉS INCONFORMISTA, 
SENSE POR A LA DISCUSSIÓ. ARA S’ESTAN FENT I 
TENIM MOLTES COSES AL BARRI, PERÒ HEM 
ESPERAT MOLTS ANYS.

G102 BUSCAR UNA SOLUCIÓ INTEGRAL A LES OBRES 
DE LA PARADA LÍNIA 9 DE L’HOSPITAL SANT PAU-
GUINARDÓ

G104 MODIFICACIÓ I ADEQUACIÓ DE LA RUTA DEL BUS 
DEL BARRI, PER GARANTIR L'ACCÉS AL NOU CAP.

G106 ELS VEÏNS I VEÏNES DE CARRER TELÈGRAF 91 I 
VOLTANTS, PER DEIXAR ELS SEUS COTXES TENEN 
PROBLEMES PERQUÈ NO PODEN ACCEDIR A C.GÈNOVA 
PER L’AVINGUDA MARE DE DÉU EN SENTIT BESÒS.

G109 DEFINIR USOS O FUTURS PROJECTES DEL SOLAR 
TALLERS MUÑOZ

G107 CANVIAR EL PLANEJAMENT DE L'ILLA DE 
TORRENT DE MELIS APROVAT EL 2002 PERQUÈ EN LA 
ZONA ACSA - SORIGUÉ NO ES PUGUIN FER HOTELS NI 
COMERÇOS I TORNAR A LA SEVA QUALIFICACIÓ 
INICIAL D'EQUIPAMENTS/EXECUTAR LA RESTA DEL 
PLANEJAMENT DE L'ILLA.

G108 TORRE GARCINI PER EQUIPAMENT DEL BARRI

MOBILITAT URBANISME I PLANEJAMENT

MILLORA ESPAI PÚBLIC: ACCESIBILITAT, 
PAVIMENTACIÓ I MOBILIARI

HABITATGE

G112 VOLDRÍEM TENIR UN PARC MUNICIPAL A 
L'HOSPITAL DE SANT PAU. NO SOLS PER TURISTES

G119 QUE S’EXECUTI EL PLANEJAMENT VIGENT DEL 
PARC DELS 3 TURONS

G121 PUNT VERD MÒBIL AL BARRI

G113 CONVENIS AMB L’ESCOLA OFICIAL D’IDIOMES, 
PERQUÈ ELS INSTITUTS PROPERS TINGUIN ACCÉS AMB 
BAIX COST.

G114 SEGUIMENT DELS EQUIPAMENTS DE LA UA3. 

G115 LLOCS PER CONCERTS

G117 SOLUCIÓ INTEGRAL A LA SORTIDA DE METRO DE 
GUINARDÓ.

G120 PARADA DE BUS AL CARRER S. XX I VEDRUNA , 
ESTAN TAPONADES I NO S'HI POT ACCEDIR (LA GENT 
AMB CADIRA DE RODES)

G108 REVISAR ARBRES DE C/MUNTANYA 

G109 REVISAR ALZINA COMMEMORATIVA EN 
ZONA DE DALT

G118 PEATONALITZACIÓ DEL PASSATGE LLÍVIA

G110 LES ESCALES DE C/DR.CADEVALL ESTAN 
EN MOLT MAL ESTAT

G116 RESIDÈNCIA GENT GRAN - UA3: ÚS PRIORITARI 
PER A LA GENT GRAN DEL BARRI

G122 AUGMENT DE LA SEGURETAT AL BARRI

G111 QUEIXA DE 250 FAMÍLIES PER GRUA QUE HI 
ÉS DES DE FA 5 ANYS AL C/AMILCAR 108.

G32 OFICINA MÒBIL D’ATENCIÓ AL CIUTADÀ
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EL QUE ES PARLA, ES PERD. MANCA 
SEGUIMENT

CAL AUGMENTAR LA FREQÜÈNCIA

DESPRÉS

UNA NOVA MANERA DE FER POLÍTICA 
RESPECTUOSA AMB LES PERSONES I A FAVOR 
DEL BÉ COMÚ

CADA VEGADA VINDRÀ MENYS GENT PERQUÈ 
NO ÉS VINCULANT

ES PROPOSA FER UNA EXPO DELS PROJECTES 
QUE ESTAN REDACTATS I ESTAN ALS 
CALAIXOS

CAL RETORN DELS TEMES EXPOSATS

OBRIR LA COMISSIÓ DE SEGUIMENTCAL MÉS PARTICIPACIÓ PER INTERNET.

REVISAR EL PAPER DE LA COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT I DE LA VICEPRESIDÈNCIA

CALEN EXPLICACIONS ACLARIDORES DELS 
DUBTES QUE TENEN ELS VEÏNS

CAL DONAR A CONÈIXE COM S'ORGANITZA EL 
BARRI?

CB S'HA CONVERTIT EN UNA AUDIÈNCIA 
PÚBLICA: ÉS UN BÉ O UN MAL?

CAL MILLORAR LA FACILITAT I L’ACCÉS A TOTS ELS 
NIVELLS PER FACILITAR LA PARTICIPACIÓ (HORARI, 

LLOC…)
FLEXIBILITZAR ELS HORARIS, OBRIR 
DIFERENTS TORNS PER AUGMENTAR LA 
PARTICIPACIÓ.

MILLORAR L’ESPAI WEB DE L’AJUNTAMENT, DIFUSIÓ POC 
CLARA

EFECTIVITAT AMB LA COMUNICACIÓ VERS EL 
DISTRICTE

LA WEB NO AJUDA A COMUNICAR

ES VA FER UNA FEINA MOLT RIGOROSA AMB 
EL PLA FUTUR I S’HA DEIXAT AL CALAIX

NO ÉS VINCULANT

CAL RESPECTAR EL TORN OBERT DE 
PARAULES

EXPLICACIONS AMB SOLUCIONS

CAL QUE ES TINGUIN EN COMPTE LES 
NECESSITATS DELS VEÏNS I VEÏNES PENJAR LES ACTES A INTERNET
EN AQUELLS TEMES D'AMPLI CONSENS, 
CALDRIA QUE EL CONSELL DE BARRI FÓS 
VINCULANT

QUE ALS CONSELLS DE BARRI TINGUIN MÉS 
PES EL VEÏNAT I LES ORGANITZACIONS 
SOCIALS QUE ELS PARTITS POLÍTICS

AL MANDAT ANTERIOR LA PART 
INFORMATIVA ERA MASSA ÀMPLIA

LES PREGUNTES DE LA CIUTADANIA NO 
TENEN RESPOSTES

AL CONSELL DE BARRI HI HA D’HAVER 
RETORN D’ALTRES ESPAIS PARTICIPATIUS 
(CONSELLS D’EQUIPAMENTS, ALTRES ESPAIS 
DE PARTICIPACIÓ QUE JA EXISTEIXEN) PER A  
QUE ES PUGUI INFORMAR DE LA FEINA QUE ES 
FA. CALDRIA CREAR ESPAIS ESPECÍFICS PER 
TEMES MONOGRÀFICS ( EX: MOBILITAT).

PARLAR DE MODEL DE BARRI

TREBALLAR PER A LA PARTICIPACIÓ DELS 
INFANTS, TREBALLAR AMB LES AMPA’S

PARTICIPACIÓ ON-LINE

EN UN CONSELL SERIA INTERESSANT SABER 
QUI ÉS QUI, CÀRREC, I DES DE QUAN HO ÉS, 
AFILIACIÓ I SOU DE LES PERSONES QUE 
PARTICIPIN. A MÉS DE POSAR-HO A LA WEB 
PER BUSCAR.

ES TRACTEN TEMÀTIQUES EXCESSIVAMENT 
PERSONALS, QUE ES REPETEIXEN

LA GENT NO SAP PER A QUÈ SERVEIX EL CB

ÉS L'ÚNIC ESPAI QUE TENEN LES PERSONES A 
TÍTOL INDIVIDUAL

CAL DEFINIR MOLT BÉ QUÈ FEM A CADA LLOC: 
CONSELL DE BARRI, COMISSIÓ DE SEGUIMENT, 
AUDIÈNCIA?

QUI ASSISTEIX? FALTA INFORMACIÓ

COM INTRODUÏM TEMES NOUS: TEMA SOCIAL, 
LA SOSTENIBILITAT, LA PLANIFICACIÓ 
ECONOMIA?

QUÈ FEM AMB LA INFORMACIÓ? PROPOSA 
UNA BÚSTIA

ES PROPOSA FER UN PAB: PLA D’ACTUACIÓ 
DE BARRI

COM VEHICULEM LA PARTICIPACIÓ?

HI HA UNA PREOCUPACIÓ EN EL SENTIT QUE 
ES TORNI A PARLAR SEMPRE DEL MATEIX

QUE MILLORI L’EFICIÈNCIA: QUE HI HAGI MÉS RESPOSTA EN 
EL QUE ES PROPOSA DES DE LA CIUTADANIA

QUE ELS TEMES D'AMPLI CONSENS , SIGUIN VINCULANTS I 
DECISORIS POLÍTICAMENT PER ENTRAR EN EXECUCIÓ

DONAR EXPLICACIONS DEL PER QUÈ AMB  UNA PERSPECTIVA 
IL·LUSIONADORA, QUE FACI AUGMENTAR LA PARTICIPACIÓ

S'HAURIA DE FER MÉS ÀGIL

QUE SIGUI UN ESPAI AMB MÉS PARTICIPACIÓ 
VEÏNAL I MENYS INSTITUCIONAL.. CAL QUE  
LA PART INSTITUCIONAL ASSISTEIXI PERÒ 
QUE PARLI MENYS I ESCOLTI MÉS.

LES PROPOSTES QUE SURTIN, SIGUIN VINCULANTS I 
CONSENSUADES EN EL CONSELL DE BARRI I ES VINCULI L’
EXECUCIÓ.


